
Protokół NrH4/2023 
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego 

w dniu 18.09.2023 r. 
W dniu 18 września 2023 r. w godz. 15:30 - 15:35 w Sali nr 1 Urzędu Miasta 

(ul. Rynek 12) odbyło się posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej, Samorządu 
i Porządku Publicznego. Posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji - Artur Marzysz. 
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. Przewodniczący Komisji, na podstawie listy 
obecności, stwierdził ąuorum wymagane do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Porządek obrad: 
1. Rozpatrzenie pisma GKP.7142.3.17.2023 dotyczącego propozycji przekwalifikowania 

i wpisania na listę osób oczekujących na zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego; 
2. Rozpatrzenie pisma GKP.7142.3.19.2023 dotyczącego wpisania na listę mieszkaniową 

osób oczekujących na zawarcie umowy najmu lokalu mieszkalnego. 
Porządek posiedzenia został przyjęty 4 glosami „za" 

Ad. pkt 1 Rozpatrzenie pisma GKP.7142.3.17.2023 dotyczącego propozycji 
przekwalifikowania i wpisania na listę osób oczekujących na zawarcie umowy najmu 
lokalu socjalnego. 

Podinspektor ds. lokalowych Mariusz Jerszow - przedstawił treść wniosku (stanowi załącznik 
do protokołu). 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosami „za") zaopiniowała przedstawioną propozycję. 

Ad. 2 Rozpatrzenie pisma GKP.7142.3.19.2023 dotyczącego wpisania na listę mieszkaniowa 
osób oczekujących na zawarcie umowy najmu lokalu mieszkalnego. 

Podinspektor ds. lokalowych Mariusz Jerszow - przedstawił treść wniosku (stanowi załącznik 
do protokołu). 

Dyskusja: 
Radna Urszula Czarnecka - na kogo była umowa najmu lokalu mieszkalnego? 
Podinspektor ds. lokalowych Mariusz Jerszow - umowę na lokal mieszkalny miała podpisaną 
babcia wnioskodawczym. Po śmierci babci wszedł w stosunek najmu partner babci, 
a że wnioskodawczym nie była jego rodziną, to musimy od nowa je przekwalifikować. 
Przewodniczący KGKSiPP Artur Marzysz - czy w tym mieszkaniu na bieżąco regulowane są 
wszystkie należności? 
Podinspektor ds. lokalowych Mariusz Jerszow - tak, nigdy nie było tam zaległości. 
Radny Mieczysław Grobel - proszę o informację w sprawie mieszkania na os. Młynki? 
Podinspektor ds. lokalowych Mariusz Jerszow - sprawa jest w toku. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosami „za") zaopiniowała przedstawioną propozycję. 
Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki 
Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego 

Artuij Marzysz 


